
NOTULEN ALGEMENE LEDENVERGADERING LENS op 16 DECEMBER 1991  
 
1. OPENING en MEDEDELINGEN.  
Te 21.10 uur opent de secretaris JAAP COLPA de vergadering.  
Hij deelt de vergadering mede dat door ziekte de voorzitter AD CORET helaas verhinderd is. Derhalve zal JAAP als voorzitter 
fungeren.  
Hij stelt vast dat er 25 stemgerechtigde leden aanwezig zijn.  
Bericht van verhindering is ontvangen van; Jan BOM, René v/d STEEN en natuurlijk van Ad CORET.  
Als notulist zal Jan HEINS fungeren.  
 
2 .INGEKOMEN STUKKEN .  
Geen.  
 
3 .NOTULEN ALGEMENE LEDENVERGADERING VAN 26 NOVEMBER 1990.  
Guido HALLEEN vraagt of het dechargeren van de penningmeester m.b.t. de administratie boekingsjaar 1989-1990 
inderdaad heeft plaatsgevonden.  
Het bestuur deelt mede dat het dechargeren inderdaad heeft plaatsgevonden. (blz.1)  
Wim v.d. LINDEN heeft vragen m.b.t. de taken van de projectgroep.(blz.2)  
Het bestuur zegt toe daar later in de vergadering op terug te komen.  
 
4 .BESPREKING VAN HET GEVOERDE BELEID EN DE JAARVERSLAGEN 1990-91  
Paul v/d STEEN heeft een opmerking i.v.m het jaarverslag van de jeugdkommissie. Hierin is abusievelijk de naam van John 
v/d Lubbe bij de trainers niet vermeld, waarvan bij deze akte.  
Hans v/d KLEIJ heeft een aantal algemene opmerkingen m.b.t. bestuursmatige beslissingen.  
Allereerst spreekt hij zijn bewondering uit aan het bestuur om de moed te hebben om een zeer moeilijke beslissing te nemen. 
Hij vond het een goed besluit, weliswaar een moeilijke doch een aanvaardbare beslissing.  
Het bestuur antwoordt hierop dat het juist een moeilijke beslissing was, omdat er een goede persoonlijke sfeer was tussen alle 
betrokkenen. Maar deze beslissing was enkel en alleen maar ingegeven vanwege het verenigingsbelang.  
Jan HEINS had vragen m.b.t. het opheffen van het 3e team van de zondag. Hij had het idee dat het bestuur reeds in het 
seizoen daarvoor kennis had moeten hebben van de personele problemen rondom dat elftal. En dat het bestuur dat een 
beetje op de lange baan had geschoven.  
Ook het bestuur betreurde in hoge mate de gang van zaken rondom dat team. Maar de reden lag in het feit dat er te veel 
potentiële 2e elftal spelers LENS hadden verlaten, waardoor aanvulling uit het 3e moest volgen. Bovendien heeft het bestuur 
wel degelijk mensen benaderd om het 3e team aan te vullen, alsmede hebben zij gesprekken gevoerd met de spelers van het 
3e team, echter zonder het gewenste resultaat.  
Joop WILLEMS deelt het bestuur mede, dat hij kennis droeg van het feit dat er een lijst met 14 spelers bestond voor het 3e 
team. Het bestuur ontkent dat. Er bestond wel een lijst, maar uiteindelijk bleek dat daar maar 7 mensen opstonden. Hoe 
betreurenswaardig ook doch de beslissing om het 3e team terug te trekken was onontkoombaar.  
Guido HALLEEN heeft vragen m.b.t. het verslag van de Seco. Hij vraagt een duidelijk optreden van het bestuur om stagnatie 
van de doorstroming van jeugdleden naar de senioren te voorkomen. Hij suggereerde o.a. dat het zeker aantrekkelijker 
gemaakt moet worden voor jeugdleden om ook in hun seniorentijd bij LENS te blijven.  
Gerard v.d. KLEIJ maakt zich ook zorgen omtrent de vergrijzing binnen LENS. Ook hij vraagt op korte termijn een reactie van 
het bestuur. Tevens gaf hij de suggestie om het een en ander te promoten al moeten de jeugdleden in een lager senioren 
elftal spelen.  
Paul v.d. STEEN deelt hier op mede, dat de jeugdspelers van de A-selectie toch wel doorstromen. Doch Paul vindt het een 
schande hoe sommige jeugdspelers uit lagere jeugdelftallen en derhalve in hun seniorentijd in een lager seniorenteam 
uitkomend worden opgevangen door die oudere senioren.  
Hans v.d. KLEIJ vindt dan ook dat het plezier moet terug komen, zeker in de lagere seniorenteams. Doch hij erkent dat dit 
alles te maken heeft met het beschikbare kader. Bij voldoende kader kan je als vereniging daar dan ook je beleid op 
afstemmen. Met nadruk wijst Hans erop dat er gewezen moet worden op de zelfwerkzaamheid van de seniorenteams.  
Ronald v.BERGENHENEGOUWEN (seco) voorziet in de toekomst problemen met het inpassen van junioren in de lagere 
seniorenteams.  
Na een uitvoerige discussie maakt de waarnemend voorzitter hier een eind aan, met de mededeling dat het bestuur inziet dat 
de problemen hierom ernstig zijn en hij belooft dat zo spoedig mogelijk met alle betrokkenen rond de tafel zal worden gegaan.  
De waarnemend voorzitter vraagt aan de projectgroep akkomodatie, te weten de heren Frans v. DIJK, Gerard v.d.KLEIJ, Hans 
v.d. KLEIJ en Guido HALLEEN, hoe de stand van zaken is.  
Guido HALLEEN antwoordt dat er door deze groep een aantal plannen zijn gemaakt, doch dat er nog geen advies aan 
gekoppeld kan worden. In eerste instantie is er onderzocht wat wenselijk is voor LENS m.b.t. akkomodatie:  
1e.  M.b.t. de hoge positie in de top tien van afkeuringen van de LENS velden is contact gelegd met de gemeente.  

Een conclusie kan zijn dat de trainingsstrook wordt voorzien van kunstgras.  
2e  kunstlicht rondom het 3e veld.  
3e  Helaas door grote bezuinigingen bij de gemeente is LENS m.b.t. vorenstaande de dupe. Er zijn geen gelden 

beschikbaar.  
4e  Wat overblijft is een renovatie van het 2e veld.  
5e  Het samenwerkingsverband SML-LENS. Vanuit die samenwerking is gesproken omtrent een sporthal op ons  

complex. De gemeente wil hieraan meewerken. De kosten worden geraamd op f 800.000,--. De gemeente wil voor f 
200.00 meewerken. Dus blijven er f 600.000,-- over. Daarbij komt dat SML een "arme" club is. M.b.t. gebruik van de 
hal " zal dan een samenwerking moeten worden gezocht met bestaande zaalvoetbalclubs. .In verband met de 
exploitatie is verhuur goed denkbaar. Doch de projectgroep voorziet problemen m.b.t. exploitatie en organisatie 



rondom de hal.  Derhalve heeft de projectgroep geen advies willen, c.q. kunnen geven aan het bestuur. Rest nog 
enkel en alleen te blijven werken aan verbetering van de velden.  

John V.D. LUBBE vraagt of de gemeente wel wil investeren in een kunstgrasveld in plaats van een hal.  
De leden van de projectgroep antwoorden, dat dit voor de gemeente niet bespreekbaar is.  
Er blijven echter wel een aantal mogelijkheden over, zoals een kunstgras op de trainingsstrook, of een compleet 
kunstgrasveld op het 2e of 3e veld. Alleen dan zou LENS een ander veld moeten krijgen op Escamp.  
Maar deze projectgroep wacht een nieuw bestuur van LENS af om e.v.t. de wethouder aan zijn belofte te houden omtrent de 
toekomstplannen "sportvelden Escamp".  
Verder deelde de projectgroep nog mede dat de kleedkamerakkomodatie in een erbarmelijke staat verkeert.  
Deze akkomodatie blijkt bijna afgeschreven te zijn. En er bestaan nog mogelijkheden en openingen om deze problematiek 
aan te pakken.  
Onder dankzegging aan de leden van deze projectgroep sluit de waarnemend voorzitter dit punt van discussie.  
 
5. BESPREKING VAN HET FINANCIEEL OVERZICHT 1990-91.  
Guido HALLEEN heeft vragen m.b.t. het exploitatietekort in samenhang met de overschrijding begroting zondagselektie.  
Wim KOUWENHOVEN antwoordt, dat doordat de sponsor halverwege het vorige seizoen het liet afweten en er al diverse 
aktiviteiten waren gepland, onder andere het reeds bestelde weekeinde, dientengevolge de kosten voor de vereniging waren.  
Gerard v.d. STEEN vraagt om hier in vervolg dan ook rekening mee te houden, m.a.w. dus geen verplichtingen meer 
aangaan zonder garantie van de sponsor.  
Wim KOUWENHOVEN antwoordt hierop, dat in deze gevallen dat bijna niet te voorkomen is.  
 
6. VERSLAG KASCOMMISSIE.  
Er is een schriftelijk verslag binnengekomen van de kascommissie, waarin wordt medegedeeld dat de administratie over het 
verenigingsjaar 1990-91 is gekontroleerd en in orde bevonden. De kascommissie stelt de ALV voor de penningmeester 
décharge te verlenen.  
 
7. BEHANDELING VAN DE BEGROTING OVER 1991-92.  
Gerard v.d.STEEN maakt zich zorgen omtrent de contributie achterstand.  
De wnd voorzitter deelt hem mede dat het nog wel mee valt.  
Paul v.d.STEEN vraagt het bestuur wel om consequenter op te treden tegen wanbetalers.  
Martin REUVER deelt hem mede dat daaraan gewerkt wordt.  
 
8. MEDEDELING BESTUURSFORMATIE .  
De 2e secretaris Ina v.d.BERG stopt met haar werkzaamheden. Zij is wel bereid om voorlopig de ledenadministratie bij te 
houden.  
De wnd voorzitter deelt mede dat wij haar veel dank zijn verschuldigd voor de vele werkzaamheden die INA voor de 
vereniging heeft gedaan.  
De ALV bekrachtigt de woorden van de wnd voorzitter met een luid applaus.  
Verder deelt het bestuur mede dat Ad CORET in het nieuw te formeren bestuur niet meer terug wenst te komen als voorzitter, 
doch dat AD wel te kennen heeft gegeven om een andere taak binnen het bestuur te vervullen.  
Verder deelt het bestuur mede dat er een formatiegroep in het leven is geroepen. Dit om een nieuw bestuur te formeren. Deze 
groep bestaat uit Fred GRENS, Paul v.d.STEEN en Gerard v.d.KLEIJ.  
Bij een gunstig resultaat zal er een ALV worden uit geschreven. Vanaf die tijd kan het nieuwe bestuur dan beleid maken en 
voeren. Deze demissionaire groep blijft, zeker in het belang van de vereniging.  
Vandaar dat de agenda punt "BESPREKING VAN HET TE VOEREN BELEID" niet zal worden besproken.  
Hierna geeft Gerard v.d.KLEIJ de stand van zaken van de formatiegroep aan, m.b.t. de aanpak.  
A: Inventarisatie;  
B: Beleidspunten;  
C: Mensen raadplegen in de ruimste zin des woords binnen de vereniging.  
De formatiegroep hoopt in februari tot een afronding te komen. De formatie zal zich dan verder buigen omtrent de bezetting 
van het bestuur en tevens de bezetting van de diverse commissies binnen de vereniging.  
Hans v.d.KLEIJ wil hier nog aan toevoegen, dat de formatiegroep moet waken om niet alle problemen binnen de vereniging 
op te lossen, doch zich enkel maar bezig te houden met het formeren.  
 
9 .BESPREKING VAN HET TE VOEREN BELEID .  
De wnd voorzitter deelt mede, dat het e.e.a. reeds is medegedeeld in punt 4. Doch hij herhaalt dat een demissionair bestuur 
geen uiting kan geven aan een te voeren beleid.  
Doch Hans v.d. KLEIJ wil het bestuur op het DIS gebeuren wijzen. Dit DIS gebeuren, een plan van de Provinciale Sportraad, 
kan een vereniging helpen bij problemen, m.b.t. beleid en het formeren van een bestuur. Dit alles moet dan resulteren in meer 
betrokkenheid en medewerking van alle leden binnen de vereniging.  
John v.d. LUBBE heeft toch nog vragen m.b.t. het toekomstig beleid. Hij heeft problemen i.v.m. de vaagheid en de toekomst 
van LENS. Blijven wij amateuristisch of gaan wij meer een zakelijke kant op. Van uit deze vraagstelling ontstaat er binnen de 
ALV een levendige discussie wat wel en niet mogelijk is, c.q. gewenst wordt.  
Doch het bestuur herhaalt dat er eerst een nieuw bestuur moet komen die zich daar toch wel voor schikt.  
 
10.VERKIEZING KASCOMMISSIE.  
Er wordt een geheel nieuwe kascommissie benoemd en wel  
Ronald BERGENHENEGOUWEN en Hans v.d KLEIJ. Er wordt geen plaatsvervangend lid benoemd.  
 
11. MEDEDELINGEN VAN PLAATSGEHAD HEBBENDE BENOEMINGEN  



Het bestuur heeft geen mededelingen hieromtrent.  
 
12.RONDVRAAG.  
Hans v.d. KLEIJ dankt het bestuur en alle mensen die binnen de vereniging bezig zijn. Zonder ook maar iets te kort te willen 
doen aan het huidige demissionaire bestuur wil hij speciaal een woord van dank uiten aan Ad CORET voor zijn jarenlange 
voorzittersschap. De ALV bekrachtigde deze woorden met een luid applaus.  
Gerard v.d.STEEN memoreerde aan zijn benoeming tot GOUDVINK. Hij wilde degenen die binnen de vereniging aan deze 
benoeming heeft bijgedragen hartelijk danken. Gerard had geen woorden voor de eer. Gerard heeft altijd met plezier en 
natuurlijk samen met zijn ANNIE diverse werkzaamheden binnen en voor de club LENS verricht. Hij hoopt dat hij nog lange 
tijd deze werkzaamheden kan verrichten.  
 
13. SLUITING.  
De waarnemend voorzitter dankt de vergadering voor de bijdrage aan de discussie. Hij rekent ook op de steun van een ieder 
om de taak te volbrengen.  
Te 23.45 uur sluit de wnd voorzitter de vergadering.  
 
De notulist,  
Jan HEINS  


